
 

NOTULEN 

11eAlgemene ledenvergadering d.d. 29 maart 2018 

Aanwezig zijn 27 leden en 5 bestuursleden 

1. Opening van de vergadering 
Theo opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen welkom op de Algemene 
Ledenvergadering. Hij bedankt als eerste de bestuursleden en commissies die het 
mogelijk maken om de wedstrijden te kunnen spelen. 

 
2. Berichten van verhindering/ingekomen stukken/mededelingen 

Er is van 13 leden een bericht van verhindering ontvangen. 
Verder zijn er geen mededelingen. 
Ingekomen stukken: 
- Opmerkingen op Proware door Rien Uittenboogaard. 
- Brief van Theo Bac. (bijlage bij de agenda) Theo geeft hierbij goedkeuring aan de 

stukken en het SI regelement, verder geeft hij aan geen regelcursussen te laten 
volgen in verband met de nieuwe golfregels die op 1 januari 2019 ingaan. Het 
bestuur neemt dit advies over. 

  
3. Goedkeuring notulen van de 10e ALV van 22 november 2017 

- Geen opmerkingen. De notulist wordt door de voorzitter bedankt. 
 

4. Algemeen jaarverslag 2017 door de secretaris 
Hans leest het “Kort Jaarverslag 2017” voor en geeft wat aanvullingen. 
Opmerkingen: 
- Er waren ook 6 royementen  
- Er blijft discussie over de overgang naar Proware 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 
5. Balans en Resultatenrekening en Financieel jaarverslag 2017 en Begroting 2018 

Toelichting 2017 van Guus: 
- De vorige ALV is een begroting goedgekeurd die niet sluitend was. Een 

alternatieve, sluitende begroting, wordt gebruikt voor de jaarrekening. 
- Er is een schriftelijke toelichting toegevoegd. 
- De opzet is gewijzigd met als belangrijkste punt een gesplitste toelichting van 

jeugd en senioren. 



Guus loopt gezamenlijk alle punten door, waarna de Balans en Resultatenrekening 
alsmede het Jaarverslag 2017 zijn goedgekeurd. 

 Vanuit de vergadering de complimenten voor Guus. 

 De begroting van 2018 wordt door Guus toegelicht en is akkoord. 
 

 Er komt naderhand nog een vraag uit de vergadering of de baan bijgedragen heeft aan  
de terminal? Het antwoord is nee. 

  
6. Verklaring kascommissie  

Leen Eerland en Henk Heuvelman hebben de boeken gecontroleerd en deze in orde 
bevonden. Guus leest de verklaring voor. De ALV wordt gevraagd het bestuur decharge 
te verlenen voor het gevoerde financiële beleid, dit wordt akkoord bevonden. 
 

7. Bestuursverkiezing 
Volgens onderstaand schema zijn Theo Visser, Hans de Jong en Leo Bax aan het eind van 

hun bestuursperiode. Alle 3 hebben aangegeven zich herkiesbaar te stellen voor een 

volgende termijn van 3 jaar. 

 

Titel Naam 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 

Voorzitter Theo Visser Aan   Af    

Secretaris Hans de Jong Aan   Af    

Penningmeester Guus de Leeuwerk   Aan   Af  

Algemeen lid Leo Bax Aan   Af    

Algemeen lid Mimy Lelieveld   Aan   Af  

 

Theo Visser, Hans de Jong en Leo Bax worden door de vergadering herkozen voor een 

termijn van 3 jaar. 

8. Goedkeuren gedragslijn Seksuele Intimidatie van de NGF 
De vergadering gaat akkoord en verzoekt het bestuur om “omgangsregels” op te stellen 
voor de vereniging. 
 

9. Nieuw wedstrijdreglement 

Er zijn geen opmerkingen, eventuele vragen en opmerkingen kunnen altijd gestuurd worden naar 
de mailbox RENH@gvcrimpenerhout.nl 
Het reglement zal geplaatst worden op de website. 
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10. Rondvraag en wat verder ter tafel komt 

- De punten van de brief van Rien met betrekking tot Proware zal Hans bespreken met de 
leverancier. 

- In 2019 wordt het lustrum gevierd.  
- Mimy Lelieveld vraagt een commissielid voor de Jeugd. Mimy zal een mailing uitdoen 

met een taakomschrijving. 
- Rob van Bodegraven vraagt of we niet meer inspraak kunnen krijgen over de baan. 

Het bestuur zegt toe dit binnenkort te overleggen en daarna een nieuwe baancommissie 
te  vormen. 

- Rien vraagt om meer wedstrijden in Intogolf/Proware op te nemen. Carlo van Tour zegt 
dat toe. 

- Warner van Vliet geeft aan dat er veel sigarettenpeuken in de baan liggen en dat de 
bruggen vies en gevaarlijk zijn. Het bestuur zal dit zo snel mogelijk doorgeven aan de 
baan. 

- Corry van der Linden geeft het bestuur een compliment voor hun werk. 
 
 

Hierna sluit de voorzitter de vergadering om 21.15 uur en bedankt allen voor hun 
aanwezigheid en inzet. 

 


